
EXPERIENTA MEA DE VOLUNTAR LA 

ASTRA FILM 

 

Astra Film este un festival de film documentar cunoscut în toată 

lumea și faptul că eu am putut participa ca voluntar la acest festival 

m-a emoționat profund. 

 Înca de mic, îmi plăceau filmele, stăteam de multe ori ore 

întregi și mă uitam la filme. Era o adevărată pasiune pentru mine.  

Îmi doresc ca, în viitor, să realizez la rândul meu film documentar. 

Așadar, daca vreau sa creez filme, trebuie să aduc filmul mai 

aproape de mine. Participând la acest voluntariat, nu numai că am 

vizionat filme cu tematică interesantă de pe întreg mapamondul, dar 



am putut ajuta  - în diverse moduri – la buna desfășurare a acestui 

festival. 

 Departamentul în care am fost distribiuit a fost logistica. În 

acest departament, am lucrat alături de colegii mei de clasă 

(voluntari la rândul lor). Noi am fost cei care au pus toate aparatele 

la locurile lor și ne-am asigurat ca specialiștii au toate lucrurile 

necesare la dispoziție.  

Partea care mi-a plăcut cel mai mult a fost că am putut să 

coordonez amenajarea scenei de pe lacul din Muzeul Satului. S-au 

înscris voluntari din toate colțurile Sibiului și faptul acesta m-a 

impresionat. Am aflat o mulțime de lucruri noi despre diverstatea 

culturala din acest oraș. 
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